
 

Rødovre d. 03.08.2022 

 
Referat af bestyrelsesmøde mandag d.  30 maj 2022 
Til stede:        Birger Madsen, Flemming Nielsen, Lis Jakobsen og 
  Johan Knudsen 
Afbud:            Jens Spelmann    
                        Henrik Friis og John Johnson 
1 Godkendelse af referat fra mødet d. 24 marts 2022 
 Referatet godkendes,   

  
2 Korrespondancer: 
   

Johan har kontaktet Teknisk forvaltning, Georg Hubschmann d. 31 marts ang 
vanskeligheder for cyklister, som kommer fra Hendriksholms Boulevard og skal 
dreje til venstre på Storekær, da rampen op til cykelstien er placeret langt til højre og 
da der ofte er parkerede biler. 
Hubschmann svarer d 24. april, at han afventer indvielse af parkeringskælderen og 
udvidelse af cykelstisystemet førend vurdering af forholdene. 

 Johan har også modtaget svar fra supercykelsekretariatet (se vedhæftet svar) 
 
 Lis:  

30/3 Casper Licht udsender nyt om pilotprojektet sport2gether (Jens Spelmann er 
tovholder). 

 8/4 Lis udsender nyhedsbrev 
 19/4 Jeg kontakter Dorthe mhp wifi. Jens Spelmann overtager kontakten.  

Der har været lidt skriven frem og tilbage efter grøn festival. Vi synes, at vi godt kan 
finde nogle forbedringer fra vores side og skolen er meget lydhør. 
30/5 Lis modtager invitation til Klaus Bondams farvel reception fra Jens Peter 
Hansen 
16/5 Trine Stig Mikkelsen sender invitation om bemanding af cyklistforbundets 
pavillion i forbindelse med Tour de France opstarten i Fælledparken. Der er ingen fra 
bestyrelsen som ønsker at deltage. 
18/5 Sophie Amalie Busk sender invitation om deltagelse med lille aktivitet 18/6 kl 
10-14 på Islev bibliotek. Temaet er udeliv, bæredygtighed. Ingen fra bestyrelsen 
ønsker at deltage. 
25/5 Mai Britt Aagaard Kristensen fra cyklistforbundet informerer om nye 
cykelaktiviteter for udskolingseleverne. 
25/5 Dorthe Larsen udsender nyhedsbrev og revideret årshjul (sidste frist for §6 stk 2 
ansøgning er 15/9, Birger vil ansøge i år) 
29/5 Jens Spelmann har undersøgt printermarkedet og det er ikke muligt at købe en 
laserprinter for ca. 1000kr. 



  
  
3 Økonomi 
 Afdelingens økonomi er under budget. 
 Birger har udsendt korrigeret regnskab/budget. 

 
 4 Udvalg 

 Værkstedsudvalg: 
 Ny værkstedsplan for efteråret skal laves. 
 Der er købt hæfteplaster til nødhjælpskassen. 
   
 Turudvalg: 
 Gennemsnitsdeltagelsen på turene er lidt mindre end sidste år. 
 Lis udsender nyhedsbrev angående lidt justering af et par ture. 
 Planlægningsmøde d 17/11 
 Gløgg bliver d 28/11 
 Julefrokost d 3/12 
 Generalforsamling d 2/3 2023 
   
 Trafikudvalg:  
   
 Lokaleudvalg: 
 Billedet under vinduet i mødelokalet er taget ned. 
  
5 Eventuelt 
 Ideer  til brug af pengegaven på 1000kr fra Rødovre Kommune ønskes 
 
 
6 Næste møde 
  
 Næste bestyrelsesmøde: torsdag d. 11 august 2022  kl. 19. 
 Birger bedes tage brød og mælk med. 
  

Ref. Lis 


